
 
Referat brugerrådsmøde 
 
Dato: Tirsdag d. 7. august 2018 
 
Deltagere:        Erik, Else B, Gertrud, Inger H, Inger R, Ingrid B, Ingrid H, Jakob, Jens Aage, 

Kirsten, Bente Suni 
  
 
Fraværende:   
  
 
Referent: Gertrud 
 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste brugerrådsmøde 
Referatet blev godkendt 
 

3. Meddelelser 
• Formanden 

Jens Aage refererede fra kommunens dialogmøde: 
Invitation til bridgedag bliver hængt op på Toften. 
De grønne arealer ved aktivitetscentrene bliver vedligeholdt efter kommunens 
standard. 
Kommunale repræsentanter besøger aktivitetscentrene for at vurdere niveauet. 
Ved brug af billeder er det tilstrækkeligt, at de involverede personer har givet 
mundtlig tilladelse til anvendelse. 
Der kommer en ny hjemmeside, ”senioraktiviteter.dk”, der giver et samlet overblik 
over kommunens aktiviteter for seniorer. 
Uge 17 i 2019 bliver der sat fokus på ensomhed. Vi opfordres til at arrangere ”spis 
sammen” dage. 
Tilfredshed med forløbet af Seniortræffet i Vamdrup. Ideer til fornyelser gives til en 
af aktivitetskonsulenterne. 
Temadag d. 15. november omhandler de brugerstyrede huse: Nye typer af aktiviteter 
og husenes image. 
Ældrerådet vil gerne besøge aktivitetshusene, de er velkomne. 
Hvis et aktivitetshus skal have ændret i sit CVR (f.eks. ved formand eller 
kassererskift), kan der hentes gratis hjælp på biblioteket. 
Ensemble 60+ kan hyres til 45 minutters optræden for 300 kr. 

• Aktivitetskonsulenten 
Tilfredshed blandt de mænd, der deltog i Toftens kursus ”Bækkenbundstræning for 
mænd”. De fik god viden og svar på mange spørgsmål. De anbefaler, at der indkøbes 
flere apparater til registrering af, om man får brugt de rigtige muskler under 
træningen. Kurset anbefales til de øvrige aktivitetshuse. 



Kommunens forebyggende medarbejdere ønsker at besøge Toften i januar som tilbud 
til nye 75 årige  
i februar som tilbud til 80 - 89m årige. Kirsten og Britta sørger for kaffe og Jens 
Aage er kontaktperson, der fortæller om Toften. 
Medarbejdere fra Trapholt vil gerne komme på inspirationsbesøg på Toften 

• Køkkenet 
Der er foretaget nye indkøb, bl. a. kaffemaskine, glas og tallerkner 

• Kassereren 
Inger H. gennemgik det omdelte regnskab 

• Øvrige meddelelser 
Intet 
 

4. Afholdte arrangementer 
Info møde for pensionister 25/05 blev besøgt af ca. 30. 
Besøg fra Tønder 04/06 - god dag 
Udflugt til Vadehavscentret 14/06 – 47 deltagere 
Midsommerfest 28/06 – 55 deltagere ros til Ulla Kash for spil 
Havebesøg 05/06 - 14 deltagere 
Netværkscafe 21/06 på grænsemuseet - 30 deltagere 
Netværkscafe 02/08 – 16 deltagere – oplysende foredrag om overtro. 
 

5. Kommende arrangementer. 
Udflugt til Humlemagasinet 16/08 – er planlagt – madpakker medbringes – kaffe på 
Toften 
Aktivitetsdage 23/08 og 24/08. Jakob, Inger H og Erik holder møde om aktiviteter d, 20. 
august. De modtager forslag til nye aktiviteter. Inger H spørger Jonna og Peder, om de vil 
stå for maden. Pris for mad 30 kr.  
Fødselsdagsbanko 17/09. Inger R spørger Verner om han vil stå for bankospillet. Der 
bruges 1000 kr. til ekstra gevinster (sidegevinster til begge sider) 
 

6. Næste møde 
Der afholdes brugerrådsmøde d. 18. september kl. 9.30. Gertrud og Else B sørger for 
kaffe 
 

7. Evt. 
På næste møde påbegyndes planlægning af næste halvårsprogram. Jens Aage medbringer 
udkast til aktiviteter. 


